



親愛的客戶：

我們對**龍珍藏**已經有一段時間的了解，因為在五、六年前勃根地酒熱潮開始之前，這位藏家就一直在大量購買勃根地葡萄酒。多年來，我們一直在問他關於這個收藏的事情，但從他那裡得到肯定的答案都有些困難！最終，從他寬敞的地窖傳來消息，他準備將其中一些珍寶分享給大家。可以想像，這是令人興奮的一天！

他總是購買最好的，正如您所看到的他壯闊的**DRC**和**Rousseau**的珍藏，這些佳釀佔據此次拍品的三分之一。毫無疑問，這兩個酒莊是當今市場上最有價值的。他總是引領時代的潮流，積極購買這些葡萄酒，而其他市場才剛開始意識到。這些葡萄酒中的大部分已經近十年沒有移動過。他購買了他喜歡喝的葡萄酒，一旦意識到他積累的珍寶對他來說已經不可能完全獨自享用，我們很幸運能夠向您提供這麼多勃根地葡萄酒的精品選擇。

單一酒窖拍賣會非常罕見，但**龍珍藏**可以為我們實現這個夢想。近500個拍品中散佈著最頂級的珍釀。有一些重要的拍品，也有一些小批量的，適合每位藏家。您可以放心，目錄中提供的任何拍品都可以稱得上是您收藏的珍寶。

女士們，先生們，我們向您呈現這個非凡的單一酒窖拍賣，**龍珍藏**！

酒後吐真言

John Kapon

Acker Merrall & Condit Companies主席



Dear Client,

We've known about **The Dragon's Cellar** for quite some time, as The Dragon was buying lots and lots of Burgundy before the Burgundy Boom started five or six years ago. For many years we have asked him about the collection, but it can be difficult to get an answer from a Dragon! Finally, the word came up from his cavernous cellar that he was ready to share some of its jewels back to the market. As you can imagine, it was an exciting day at the office!

The Dragon always bought the best, as you can see by his lengthy selections of **DRC** and **Rousseau**, which make up one-third of the lots on offer. It is no surprise that these are the two most valuable producers in the market today. The Dragon was always ahead of the curve and actively buying these wines before the rest of the market caught on. Most of these wines haven't moved in close to a decade. He bought what he loved to drink, and once he realized that he amassed more treasures possible for him to consume, and we are fortunate to be able to offer this significant selection of mostly Burgundy to you.



Single-cellar sales are very rare, yet **The Dragon's Cellar** is one that can make this dream a reality. Almost 500 lots littered with the best of the best. There are some significant lots and also some bite-sized pieces as well, something for everyone. You can be assured that any lot on offer in this catalog can lay claim to being a jewel for your collection.

Ladies and Gentlemen, we present to you this extraordinary single-cellar offering, **The Dragon's Cellar!!!**

In Vino Veritas,

John Kapon
Chairman, Acker Merrall & Condit Companies